
Finansudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 1. juli 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Hvordan vil ministeren, forud for eller samtidig med fremsendelse af aktstykker om ma-
terielanskaffelse til Forsvaret, garantere over for Finansudvalget, at der er sikkerhed 
for, at Forsvaret kan håndtere anskaffelsen på en måde, så der ikke sker gentagelser 
af de kritisable forløb, som Statsrevisorerne og Rigsrevisionen har påpeget i beretning 
nr. 16/2023 om Forsvarsministeriets større anskaffelser af materiel, jf. FIU alm. del – 
bilag 210, herunder redegøre for, hvordan bebudede tiltag om proces- og økonomistyring 
skrider frem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Pertou Mach (EL).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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